

天主教香港教區
秘書長辦公處

香港堅道十六號

電話：(852) 2523-2487, 2525-8021 (內線 441, 669)

傳真：(852) 2521-8781 電郵：chancery@catholic.org.hk

CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG
CHANCERY OFFICE

16, CAINE ROAD, HONG KONG

TEL: (852) 2523-2487, 2525-8021 (EXT. 441, 669)

FAX: (852) 2521-8781 EMAIL: chancery@catholic.org.hk

香港教區主教公署
秘書長辦公處通告

天主教信徒加入特區選舉委員會
報名截止日期延遲

奉周守仁樞機諭，茲公佈天主教徒報名加入下一屆（五年任期）「香港特區選舉委員會」的報名截止日期，將由本年9月19日（週末）中午12:00延遲至本年9月30日（週三）下午5:00（參閱本年8月31日的教區秘書長辦公處通告《天主教信徒加入特區選舉委員會的新安排》；請瀏覽教區網頁 www.catholic.org.hk）。

特此公告



秘書長

李亮 司鐸

二〇二六年九月十五日

CHANCERY NOTICE

**Catholics joining the Election Committee under the Hong Kong SAR
New Deadline for Submission of Applications**

As instructed by Cardinal Stephen CHOW, S.J., it is hereby announced that the deadline for Catholics to submit applications to join the Election Committee for the coming five-year term under the Hong Kong SAR will be postponed from 19 September 2026, 12:00p.m. to 30 September 2026, 5:00 p.m.. (cf Chancery Notice dated 31 September 2026, "New Arrangements for Catholics to join the Election Committee under the Hong Kong SAR", available at the diocesan website, www.catholic.org.hk).

Given at the Chancery Office,
15 September 2026.



Lawrence Lee

Rev. Lawrence LEE
Chancellor